

CORPORATE EVENT NOTICE: Admission par cotation directe
UNITED COMPANY RUSAL LIMITED
PLACE: Paris
AVIS N° : PAR_20100125_00418_EUR
DATE: 25/01/2010
MARCHÉ: Euronext Paris

ADMISSION DE CERTIFICATS REPRESENTATIFS D'ACTIONS (*GLOBAL DEPOSITARY SHARES*)

Conformément à l'article 6201 des Règles de marché d'Euronext, **Euronext Paris S.A. a décidé l'admission sur Euronext Paris d'un nombre maximum de 768 068 182 certificats représentatifs d'actions (*Global Depositary Shares*, "GDSs"), représentant chacun 20 actions ordinaires de la société United Company RUSAL Limited (la "société").** Ce nombre représente le nombre maximum de GDSs qui pourraient être émis en représentation de l'intégralité des actions émises par la société à la date d'introduction et de celles qui pourraient être émises en cas d'exercice intégral de l'option de surallocation. Les GDSs sont émis par The Bank of New York Mellon (le "dépositaire").

Cette admission intervient à la suite de l'émission d'actions nouvelles de la société dans le cadre d'une augmentation de capital et d'un placement privé international auprès d'investisseurs qualifiés (incluant des investisseurs qualifiés français). Dans ce cadre, 1 835 292 840 actions ordinaires nouvelles de la société ont été placées auprès d'investisseurs, dont 1 708 974 000 sont émises sous la forme d'actions et 126 318 840 sont émises sous la forme de GDSs (représentées par 6 315 942 GDSs).

Informations concernant l'admission à la cote d'Euronext Paris :

Un prospectus ayant reçu le **visa n°10-014** en date du 22/01/2010 est disponible sur le site de l'émetteur (www.rusal.com) et sur le site de l'Autorité des marchés financiers (www.amf-france.org).

CONDITION D'OUVERTURE DES NEGOCIATIONS

Euronext Paris fait connaître qu'à partir du **27/01/2010**, les certificats représentatifs d'actions (*Global Depositary Shares*, "GDSs") de UNITED COMPANY RUSAL LIMITED seront admis aux négociations sur le compartiment professionnel d'Euronext Paris.

- Procédure d'admission : **cotation directe**
- Cours de référence : **19,91 EUR** sur la base d'un GDS représentant 20 actions de la société, d'un prix d'offre de 10,80 HK\$ auquel s'ajoute une commission de courtage de 1,0% du prix de l'offre, une commission de négociation du Hong Kong Stock Exchange de 0,005% du prix d'offre et un prélèvement de la Hong Kong Securities and Futures Commission de 0,004% du prix d'offre, qui

ensemble s'élèvent à 1,009% du prix d'offre et sont payables par les investisseurs, ainsi que d'un taux de change de 1 EUR pour 10,9587 HK\$, au moment de la détermination du prix.

Les cotations s'effectueront selon les règles habituelles du **groupe de cotation 22**.

(i) Admission aux négociations des "Regulation S GDSs" de UNITED COMPANY RUSAL LIMITED

Euronext Paris fait connaître qu'à partir du **27/01/2010**, les certificats représentatifs d'actions (*Global Depositary Shares*, "GDSs") de UNITED COMPANY RUSAL LIMITED décrits ci-dessous seront admis aux négociations sur le compartiment professionnel d'Euronext Paris.

Principales caractéristiques des titres admis :

Jouissance :	Courante
Forme des GDSs :	Inscription en compte; Nominatif ou équivalent porteur
Chefs de File et Teneurs de Livre Associés :	BNP Paribas Capital (Asia Pacific) Limited et Credit Suisse (Hong Kong) Limited
Conseil financier de la société :	Rothschild
Service financier :	BNP Paribas Securities Services 30
Dépositaire :	The Bank of New York Mellon
Secteur ICB :	1753 Aluminium
Compartiment :	Compartiment Professionnel Valeur Hors Zone Euro

Cotation :

Groupe de cotation :	22	Cotation :	Continu
Quotité :	1	Devise :	EUR
Unit / %:	Unit	SRD :	Non
Garantie R/L :	Oui	Dépositaire local :	Euroclear France
Libellé :	GDS(S) RUSAL	Code CFI :	ESVTFA
Code ISIN :	US9098832093	Code Euronext :	US9098832093
Mnémonique :	RUSAL		

(ii) Admission aux négociations des "Rule 144A GDSs" de UNITED COMPANY RUSAL LIMITED

Euronext Paris fait connaître qu'à partir du **27/01/2010**, les GDSs de UNITED COMPANY RUSAL LIMITED décrits ci-dessous seront admis aux négociations sur le compartiment professionnel d'Euronext Paris.

Principales caractéristiques des titres admis :

Jouissance :	Courante
Forme des GDSs :	Inscription en compte; Nominatif ou équivalent porteur
Chefs de File et Teneurs de Livre Associés :	BNP Paribas Capital (Asia Pacific) Limited et Credit Suisse (Hong Kong) Limited
Conseil financier de la société :	Rothschild
Service financier :	BNP Paribas Securities Services 30
Dépositaire :	The Bank of New York Mellon
Secteur ICB :	1753 Aluminium

Compartiment : Compartiment Professionnel
Valeur Hors Zone Euro

Cotation :

Groupe de cotation :	22	Cotation :	Continu
Quotité :	1	Devise :	EUR
Unit / % :	Unit	SRD :	Non
Garantie R/L :	Oui	Dépositaire local :	Euroclear France
Libellé :	GDS (144A) RUSAL	Code CFI :	ESVTFA
Code ISIN :	US9098831004	Code Euronext :	US9098831004
Mnémonique :	RUAL		

CORPORATE EVENT NOTICE:	Direct Listing UNITED COMPANY RUSAL LIMITED
LOCATION:	Paris
NOTICE:	PAR_20100125_00418_EUR
DATE:	25/01/2010
MARKET:	Euronext Paris

LISTING OF GLOBAL DEPOSITARY SHARES

Pursuant to the article 6201 of the Euronext Rules, **Euronext Paris has decided to admit on the Professional Segment of Euronext Paris up to 768,068,182 global depository shares (the "GDSs"), each representing 20 ordinary shares of United Company RUSAL Limited (the "company").** This number represents the maximum number of GDSs that could be issued in representation of all the Shares of the company issued and outstanding as of the Listing Date assuming exercise in full of the over-allotment option. The GDSs are issued by the Bank of New York Mellon (the "depository").

This admission is made pursuant to the issuance of new shares of the company in connection with a share capital increase and an international private placing of the company's Shares and GDSs to qualified investors (including French qualified investors). In connection with this placement, 1,835,292,840 new ordinary shares of the company were placed to investors, 1,708,974,000 being issued in the form of shares, and 126,318,840 being issued in the form of GDSs (represented by 6,315,942 GDSs).

Information about the listing:

A prospectus dated 22/01/2010 with the **visa number n°10-014** is available on the website of the company (www.rusal.com) and on the website of the Autorité des marchés financiers (www.amf-france.org).

OPENING CONDITIONS OF THE TRADING

Euronext Paris announces that, as from **27/01/2010** the Global Depository Shares ("GDSs") of UNITED COMPANY RUSAL LIMITED described below will be admitted to listing and trading on the Professional Segment of Euronext Paris.

- Listing procedure: **direct listing**
- Reference price: **EUR 19.91**, based on one GDS representing 20 Shares, an Offer Price of HK\$ 10.80

to which apply a brokerage fee of 1.0% of the Offer Price, Hong Kong Stock Exchange trading fee of 0.005% of the Offer Price and Hong Kong Securities and Futures Commission transaction levy of 0.004% of the Offer Price, which together amount to 1.009% of the Offer Price, and which together shall be payable by investors, as well as a foreign exchange rate of EUR1.00 to HK\$ 10.9587, as at pricing.

The quotation will be processed pursuant to the rules that apply for the **trading group 22**.

(i) Listing of the "Regulation S GDSs" of UNITED COMPANY RUSAL LIMITED

Euronext Paris announces that, from **27/01/2010**, the Global Depositary Shares ("GDSs") of UNITED COMPANY RUSAL LIMITED described below will be admitted to listing and trading on the Professional Segment of Euronext Paris.

Main characteristics of the securities to be listed:

Dividend due date:	Pari Pasu with existing shares
Form of GDSs:	Book-entry; Registered or bearer-type form
Joint Global Coordinators and Bookrunners:	BNP Paribas Capital (Asia Pacific) Limited and Credit Suisse (Hong Kong) Limited
Financial adviser:	Rothschild
Financial service:	BNP Paribas Securities Services 30
Depository:	The Bank of New York Mellon
ICB sector:	1753 Aluminum
Compartment:	Professional Segment Non Euro Zone Securities

Quotation:

Trading group:	22	Trading:	Continuous
Lot size:	1	Currency:	EUR
Unit / %:	Unit	DSO:	No
Guarantee:	Yes	Local depository:	Euroclear France
Product name:	GDS(S) RUSAL	CFI code:	ESVTFA
ISIN:	US9098832093	Euronext code:	US9098832093
Symbol:	RUSAL		

(ii) Listing of the "Rule 144A GDSs" of UNITED COMPANY RUSAL LIMITED

Euronext Paris announces that, from **27/01/2010**, the GDSs of UNITED COMPANY RUSAL LIMITED described below will be admitted to listing and trading on the Professional Segment of Euronext Paris.

Main characteristics of the securities to be listed:

Dividend due date:	Pari Pasu with existing shares
Form of GDSs:	Book-entry; Registered or bearer-type form
Joint Global Coordinators and Bookrunners:	BNP Paribas Capital (Asia Pacific) Limited and Credit Suisse (Hong Kong) Limited
Financial adviser:	Rothschild
Financial service:	BNP Paribas Securities Services 30

Depository:
ICB sector:
Compartment:

The Bank of New York Mellon
1753 Aluminum
Professional Segment
Non Euro Zone Securities

Quotation:

Trading group:
Lot size:
Unit / %:
Guarantee:

22
1
Unit
Yes

Trading:
Currency:
DSO:
Local depository:

Continuous
EUR
No
Euroclear France

Product name:
ISIN:
Symbol:

GDS (144A) RUSAL
US9098831004
RUAL

CFI code:
Euronext code:

ESVTFA
US9098831004
